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Zwracamsig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w

zawiSla obie?qce oLryszczanie Sciezki rowerowej i chodnika

wzdluZulicy Grodzkiej. Nalezy na bie?4co usuwai chwasty

wyrastaj 4ce z chodnik6w i przy krawgznikach fciezki rowerowej

i jezdni orazusun4i zwisaj4ce galEzie.

Na wysokoSci posesji 23 i 63 przy ulicy Grodzkiej wystaj4,

a2na jezdnig galEzie akacji wyrastaj ilce ze starych pni drzew,

kt6re trzebausun4i.

uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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